

# 香港浸會大學中醫藥診所/中心 中秋節期間停診安排



中秋節當日(2021年9月21日，星期二)，所有浸大中醫藥診所及賽馬會中醫疾病預防與健康管理中心將於下午五時停診。

中秋節翌日(2021年9月22日，星期三)，所有浸大中醫藥專科診所及賽馬會中醫疾病預防與健康管理中心將停診一天。

如對預約事宜有任何查詢，請於開放時間內與客戶服務員聯絡。

臨床部

---

## Closing Time of BUCM Clinics/Centre during Mid-Autumn Festival

All BUCM Clinics and Jockey Club Chinese Medicine Disease Prevention and Health Management Centre will be closed on 21<sup>st</sup> September 2021, Tuesday, at 5pm. (Chinese Mid-Autumn Festival)

All BUCM Clinics and Jockey Club Chinese Medicine Disease Prevention and Health Management Centre will be closed on 22<sup>nd</sup> September 2021, Wednesday. (The day following Chinese Mid-Autumn Festival)

Please contact our clinic customer service staff during opening hours for appointment issues.

Thank you for your attention.

Clinical Division

# 香港浸會大學中醫藥診所/中心 中秋節期間停診安排



中秋節當日(2021年9月21日，星期二)，所有浸大中醫藥診所及賽馬會中醫疾病預防與健康管理中心將於下午五時停診。

中秋節翌日(2021年9月22日，星期三)，所有浸大中醫藥診所及賽馬會中醫疾病預防與健康管理中心將停診一天。

如對預約事宜有任何查詢，請於開放時間內與客戶服務員聯絡。

臨床部

---

## Closing Time of BUCM Clinics/Centre during Mid-Autumn Festival

All BUCM Clinics and Jockey Club Chinese Medicine Disease Prevention and Health Management Centre will be closed on 21<sup>st</sup> September 2021, Tuesday, at 5pm. (Chinese Mid-Autumn Festival)

All BUCM Clinics and Jockey Club Chinese Medicine Disease Prevention and Health Management Centre will be closed on 22<sup>nd</sup> September 2021, Wednesday. (The day following Chinese Mid-Autumn Festival)

Please contact our clinic customer service staff during opening hours for appointment issues.

Thank you for your attention.

Clinical Division